

規格 Specifications

型號 Model		CAN-07	CAN-10	CAN-16	CAN-22
材料 Material		真空蓋-PMMA 瓶身-ABS Thermoplastic			
顏色 Color		白色 (真空蓋) White (Lid) / 透明 (瓶身) Transparent (Body)			
容量 Capacity		0.7 L	1.0 L	1.6 L	2.2 L
尺寸 Dimensions	高 (H)	110 mm	160 mm	210 mm	260 mm
	闊 (W)	130 mm	130 mm	130 mm	130 mm

4種不同容量 Multiple Sizes Choices

德國寶真空保鮮瓶系列
German Pool Vacuum Canister Series



* 產品規格及設計如有變更，恕不另行通知，最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specifications are subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.



德國寶(香港)有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港
Hong Kong

總代理 / 廚櫃及電器陳列中心
Sole Agent & Showroom

九龍土瓜灣馬頭角道116號
新寶工商中心高層地下2-4號室
Room 2-4, Upper G/F, Newport Centre,
116 Ma Tau Kok Road, Tsimshatsui, Kln.
電話 Home Appliances: T. +852 2773 2858
廚櫃 Kitchen Cabinetry: T. +852 2773 2828

廚櫃及電器陳列中心
Showroom

香港灣仔摩利臣山道
22號(南洋酒店對面)
Ground Floor,
22 Morrison Hill Road,
Wanchai, Hong Kong
T. +852 3110 2030

新界沙田 HomeSquare
3樓327-328號舖
(宜家傢俖樓下)
Shop 327 - 328, Level 3,
HomeSquare, Sha Tin, N.T.
T. +852 5802 5070

九龍長沙灣長裕街15號
永明工業中心地舖
(港鐵角港鐵站A出口)
G/F Wing Ming Industrial Centre,
25 Cheung Yue Street, Cheung Sha Wan, Kln.
T. +852 2370 3189

中國
China

總代理 / 整體廚房旗艦店
Sole Agent & Flagship Showroom

廣東省佛山市順德區
大良南國東路德信廣場三層
3/F, Takshun Plaza,
Nanguo East Road, Shunde,
Foshan, Guangdong
T. +86 757 2980 8308



© 版權所有。未經本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed without prior authorization from German Pool. | CAN-SERIES-PS-13(1)

GERMAN
POOL



德國寶



開心相伴30載

全新真空保鮮瓶



保鮮
真空 防潮

- 專用抽氣泵
Specialized Vacuum Pump
- 旋鈕式日期記錄器
Adjustable Dial for Storage Date



www.germanpool.com

VACUUM CANISTER SERIES

新鮮、香脆、乾爽全保留！

Keeping Foods Fresh, Crisp, and Dry!

全新德國寶真空保鮮瓶，只需抽拉專用抽氣泵，便即時抽走保鮮瓶內多餘空氣，讓食物置於超真空環境，防潮保鮮，延長食物保質期，不論是新鮮水果、香脆薯片或是乾爽螺絲粉，每次打開瓶蓋，食物都像開封前一樣新鮮！

The all-new German Pool Vacuum Canisters are the ideal kitchen storage tools! With the exclusive vacuum pump, excess air is siphoned out of the containers, keeping your foods vacuum-packed. This process means your food keeps fresh and can be preserved for longer. Your fruit, crisp snacks or dried pasta will come out of the vacuum canisters just as fresh as they were before you sealed them!

真空保鮮 簡單4步曲

Vacuum Sealing in 4 Simple Steps



1. 將食物放入真空保鮮瓶內，放好瓶蓋，留意瓶蓋與瓶身之間沒有任何空隙

Place food into Vacuum Canister and cover with lid. Press down carefully, checking for any space between the lid and the canister.



2. 將抽氣泵對準瓶中央的通氣口，上下抽動即成真空狀態，瓶蓋亦會牢牢關上。

Plug the vacuum pump into the top of the lid, aligning with the airhole depression. Pump several times for vacuum function. The lid will seal tightly to the canister.



3. 根據食物的食用限期，扭動日期記錄器，食物的新鮮期便即時記錄下來。

Adjust the dial on the lid, recording the date of storage. Preserve food as required.



4. 如取出食物，只須拉起通氣口，即可放氣及打開瓶蓋。

To retrieve food, pull on the airhole. This will allow air into the canister for easy removal of the lid.

解構保鮮技術

Food-Preserving Technology



專用抽氣泵 Specialized Vacuum Pump

將抽氣泵對準瓶中央的通氣口，上下抽動即成真空狀態，保持食物新鮮香脆
When plugged into the custom airhole, all it takes is a few pumps to extract residual air, keeping your food fresh and dry

旋鈕式日期記錄器 Adjustable Date Recording

瓶蓋附設旋鈕式日期記錄器，準確記錄食物儲存的日期及月份

Each vacuum canister has a handy dial built into the lid, allowing you to track and record the date and month of storage

無縫瓶蓋 Airtight Seals

瓶蓋與瓶身緊密連接，防止食物吸收濕氣、氧化及產生氣味

The lids are seamlessly connected to the canisters, preventing food from absorbing moisture, oxidizing, or decomposing

透明易潔瓶身 Clear, Easy-Clean Body

透明設計清楚展示食物狀態，一目了然；光滑內壁易於清洗，歷久常新
Transparent construction lets you keep an eye on your food's condition. The clear, smooth material is easy to clean, durable and long-lasting

用途多多 由你話事

Adapted for All Your Personal Needs

全新德國寶真空保鮮瓶，不同容量方便存儲不同食物，由朱古力、茗茶到珍貴的參茸海味，都一一保存妥當，延長食物的新鮮期。

The all-new German Pool vacuum canisters contains different sizes for storing a wide variety of foods from chocolate and tea to the most expensive luxury dried seafoods. Vacuum-sealing can be used on all of the above, preserving shelf life and freshness.